
Goedenavond, 

 

Mijn naam is Guido Bamberg. Sommigen van u kennen mij in een andere hoedanigheid, maar ik ben 

hier als eenvoudig bewoner van Galecop. 

Ik heb niet een prachtig verhaal voorbereid, met bloederige lichtbeelden of zo. Wel een 

tegengeluidje. 

Als bewoner van Galecop voel ik mij niet vertegenwoordigd door het wijknetwerk, dat luidkeels van 

zich doet spreken; o.a. in lokale kranten en op websites. Het wijknetwerk vertegenwoordigt evenwel 

niet de bewoners. Het zijn 10-20 bewoners die zich inzetten voor de wijk. Dat is prijzenswaardig. Ik 

heb er zelf een aantal jaren aan deelgenomen. Maar van enige democratische legitimatie is geen 

sprake. Ik wil dus ook niet dat de indruk wordt gewekt dat ‘de bewoners van Galecop’ tegen 

duurzame energie zouden zijn. Misschien zijn er 100 tegen. Misschien wel 1000. Maar er wonen in 

onze mooie wijk meer dan 10.000 mensen. En sommigen, waaronder mijn gezin en ik, hechten meer 

waarde aan het voortbestaan van onze planeet dan aan een blijvend fraai uitzicht vanuit hun riante 

woning. We nemen dus deel in Solarpark Galecop en ik ben lid van Rijne Energie. 

Laat het wijknetwerk dus ophouden namens de bewoners van Galecop te spreken, waar dat niet 

waar te maken is. 

Dat is eigenlijk het enige dat ik vanavond wil benadrukken. Rijne-Energie kan verder prima de 

voordelen van duurzame energie uiteenzetten. Er is maar 1 orgaan dat mij vertegenwoordigt en dat 

is de Gemeenteraad. 

Dank u. 
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